
COMUNA  HĂRMĂNEŞTI 

 JUDEŢUL IAŞI                                                    

Nr. 3530/29.06.2023 
PROCES – VERBAL 

 

Încheiat astăzi, 29.06.2023,  în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local Hărmăneşti, judeţul 

Iaşi, ora 15
00

. 

Consiliul Local a fost convocat în scris conform documentului de convocare nr. 3329/23.06.2023 

în baza dispoziției de convocare a primarului nr. 156/23.06.2023. 

Secretarul general al comunei efectuează apelul nominal al consilierilor locali și constată că toți 

cei 11 consilieri locali sunt prezenți, astfel: 

1. Cardaș Răzvan Constantin – prezent; 

2. Coțovanu Aurel – prezent; 

3. Diaconescu Neculai – prezent; 

4. Fasolă Costică Cătalin – prezent; 

5. Lepciuc Constantin – prezent; 

6. Manta Valentina  – prezentă; 

7. Nistor Costel – prezent; 

8. Oșlobanu Mihai Bogdan – prezent; 

9. Rusu Gheorghe – prezent; 

10. Timișescu Cătălin – prezent; 

11. Timofte Dan  – prezent; 

În conformitate cu dispoziţia nr. 156/23.06.2023, emisă de către Primarul comunei Hărmănești, 

județul Iași, şedinţa se desfăşoară la sediul primăriei şi are următorul proiect de ordine de zi: 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței din data de 25.05.2023; 

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței din data de 08.06.2023; 

3. Aprobarea procesului verbal al ședinței din data de 19.06.2023; 

4. Proiect de hotărâre nr. 36/04.05.2023 privind aprobarea Planului de amenajament  pastoral  

pentru  pajiștile  din  comuna  Hărmănești, județul Iași, care aparțin persoanelor private – inițiator:  

Primar, Secrieru Ioan; 

5. Proiect de hotărâre nr. 41/25.05.2023 privind aprobarea graficului de şedinţă pe trimestrul 

III/2023, precum şi alegerea preşedintelui de şedinţă pe acelaşi trimestru – inițiator:  Primar, Secrieru 

Ioan; 

6. Proiect de hotărâre nr. 47/22.06.2023 privind aprobarea numărului de asistenți personali ai 

persoanelor cu handicap grav pentru anul 2023 – inițiator:  Primar, Secrieru Ioan. 

Înainte de a fi aprobată ordinea de zi se propune suplimentarea acesteia cu următoarele proiecte 

de hotărâre: 

- Proiect de hotărâre nr. 48/26.06.2023 privind rectificarea  bugetului de venituri şi cheltuieli pe 

trimestrele II și IV/2023; 

- Proiect de hotărâre nr. 49/26.06.2023 privind aprobarea transmiterii în administrarea S.C. 

APAVITAL S.A. a terenului în suprafață de 30 m
2
 ca bun de retur, conform Contractului de delegare a 

gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă și de Canalizare nr. 48/14.07.2009 – consolidat 

2021; 

- Proiect de hotărâre nr. 50/27.06.2023 privind actualizarea Programului anual al achizițiilor 

publice pentru anul 2023. 



Propunerea de suplimentare a ordinii de zi este aprobată cu 11 voturi „pentru”. 

Doamna consilier Manta Valentina, în calitate de președinte de ședință, a preluat lucrările 

şedinţei, a dat citire proiectului ordinii de zi, l-a supus spre aprobare plenului Consiliului Local şi a 

fost aprobat cu 11 voturi „pentru”.  

Pentru punctele 1, 2 și 3 de pe ordinea de zi privind aprobarea proceselor verbale din data de 

25.05.2023, 08.06.2023 și 19.06.2023 nu sunt discuţii cu privire la cele consemnate, apoi sunt supuse 

spre aprobare plenului Consiliului Local şi sunt aprobate cu 11 voturi „pentru”.  

Proiectul de hotărâre nr. 36/04.05.2023 privind aprobarea Planului de amenajament  pastoral  

pentru  pajiștile  din  comuna  Hărmănești, județul Iași, care aparțin persoanelor private a fost prezentat 

pentru dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a fost aprobat cu 11 voturi „pentru”. 

Pentru proiectul de hotărâre nr. 41/25.05.2023 privind aprobarea graficului de şedinţă pe 

trimestrul III/2023, precum şi alegerea preşedintelui de şedinţă pe acelaşi trimestru, se înscrie la cuvânt 

dna consilier Manta Valentina care îl propune pe dl Diaconescu Neculai iar dl consilier Nistor Costel îl 

propune pe dl Cardaș Răzvan Constantin. Având în vedere faptul că nu se mai fac alte propuneri, se 

supune la vot prima propunere care primește 6 voturi „pentru” și 5 „abțineri” ale dlor consilieri Cardaș 

Răzvan Constantin, Diaconescu Neculai, Nistor Costel, Oșlobanu Mihai Bogdan și Timofte Dan, drept 

pentru care președinte de ședință pentru următoarele trei luni va fi dl consilier Diaconescu Neculai. 

Proiectul de hotărâre nr. 47/22.06.2023 privind aprobarea numărului de asistenți personali ai 

persoanelor cu handicap grav pentru anul 2023   a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre 

aprobare plenului și a fost aprobat cu 11 voturi „pentru”.  

Proiectul de hotărâre nr. 48/26.06.2023 privind rectificarea  bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe trimestrele II și IV/2023 a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a 

fost aprobat cu 11 voturi. 

Proiectul de hotărâre nr. 49/26.06.2023 privind aprobarea transmiterii în administrarea S.C. 

APAVITAL S.A. a terenului în suprafață de 30 m
2
 ca bun de retur, conform Contractului de delegare a 

gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apă și de Canalizare nr. 48/14.07.2009 – consolidat 

2021 a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a fost aprobat cu 9 voturi 

„pentru” și 2 „abțineri” ale dlor consilieri Cardaș Răzvan Constantin și Oșlobanu Mihai Bogdan. 

Proiectul de hotărâre nr. 50/27.06.2023 privind actualizarea Programului anual al achizițiilor 

publice pentru anul 2023 a fost prezentat pentru dezbatere, a fost supus spre aprobare plenului și a fost 

aprobat cu 11 voturi „pentru”. 

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan spune că partea de cofinanțare la microbuzul electric i se 

pare foarte mare, din moment ce mai avem un microbuz la primărie și presupune că mai trebuie și un 

angajat și întreabă dacă chiar mai era nevoie de încă un microbuz. Dl primar răspunde că a optat să 

acceseze aceste fonduri deoarece s-a gândit că va putea fi folosit de școală pentru că cel care este în 

prezent este vechi și comuna noastră nu are șanse prea mari să primească unul de la Consiliul Județean 

pentru că au prioritate comunele mari.    

Dl consilier Timofte Dan întreabă dacă sistemul de canalizare este predat la APAVITAL iar dl 

primar răspunde că da. 

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan întreabă câți m
3 

de balastru au fost aduși și care este 

destinația lor finală.  Dl primar răspunde că au fost aduși cam 2000 m
3 

de balastru și spune că nu a 

început încă să îl pună pe drumuri pentru că mai așteaptă un pic să vadă cine câștigă licitația pentru 

asfaltare și pe drumurile care urmează să fie asfaltate nu mai are rost să fie împrăștiat balastru.  

Dl consilier Oșlobanu Mihai Bogdan întreabă cât a costat podul iar dl viceprimar răspunde că 

în jur de 7000 lei. 



Dl consilier Cardaș Răzvan Constantin întreabă cum stăm cu intabularea pășunilor. Dl primar 

răspunde că UAT Ruginoasa nu vrea să ne elibereze certificat fiscal și adeverință de rol și probabil 

urmează să îi acționăm în judecată, am trimis adresă oficială iar dacă nu primim răspuns în 30 de zile, 

asta va urma să facem. Dl consilier Cardaș Răzvan Constantin spune că a avut discuții cu viceprimarul 

de la Ruginoasa care a zis că Primăria Hărmănești vrea să dea teren în compensare iar dacă e așa, să le 

dăm teren unde vrem noi, nu unde vor ei. Dl primar răspunde că viceprimarul de la Ruginoasa nu a 

participat niciodată la discuții, singurele discuții au fost cu primarul și cu secretarul general al comunei 

Ruginoasa. 

Astfel,  problemele de pe ordinea de zi fiind epuizate, au fost declarate închise lucrările şedinţei 

și au fost adoptate hotărârile nr. 49 - 54.  

Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.                            

 

             Preşedinte de şedinţă, 

                 Valentina Manta                                                                          Contrasemnează, 

                                                                                                             Secretar general al comunei 

                                                                                                  Daniela Liliana Iftene  

 

 


